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Kereszténydemokrata Néppár t

Képviselő csoportja

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„S ki gyógyít bennünket?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

Régóta a magyar egészségügy egyik nagy problémája az, hogy az orvosok elvándorlásár a

egyre több a lehetőség. A „Medicina 2000.” jubileumi rendezvényén az alábbiak i s

elhangzottak : Dániában vonzó feltételeket biztosítva havi 7 ezer eurót ajánlanak az ott munká t

vállalóknak .

Ahhoz, hogy a ma praktizáló szakemberek az országban maradjanak, bérfejlesztésre va n

szükség . Ugyanezt mondta Ari Lajos a Kórházszövetség képviseletében, illetve Balogh Zoltá n

a szakdolgozói kamara elnökeként .

Tisztelt Miniszter Úr !

- Milyen lépéseket kíván tenni a tárca a jelenlegi orvoshiány csökkentésére ?

Írásban várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 18.

Dr. PuskásTivadar
Kereszténydemokrata Néppárt
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